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Authentiek Zandhoven:  
van buiten én van binnen!
Het gemeentebestuur van Zandhoven  
besliste enkele jaren geleden ‘t Croonhof aan 
te kopen en te verbouwen. Men vreesde dat 
het unieke dorpsgezicht door een projectont-
wikkelaar zou worden gewijzigd. Alsof men 
niet in de bouwvergunning kan opnemen dat 
het dorpsgezicht bewaard moet blijven. We 
laten de hoge kosten van de aankoop en de 
verbouwing even buiten beschouwing.

Waar het over gaat zijn de authentieke 
ornamenten in het gebouw. Het schepen-
college heeft de gemeenteraad kort na de 
aankoop plechtig beloofd dat alle orna-
menten binnen in het gebouw bewaard 
zouden worden. Groot was dan ook onze 
verbazing toen we enkele maanden gele-
den de marmeren schouw van ‘t Croonhof 
te koop zagen staan op een veilingweb-
site. Het bestuur van N-VA Zandhoven 
heeft de schouw uit ‘t Croonhof dan ook 
gekocht. We willen dit unieke erfgoed van 
onze gemeente niet verloren laten gaan. 

We stellen ons vragen bij de redenering 
van ons schepencollege. Voor veel te dure 
horecaprojecten is de uitleg dat de au-

thenticiteit moet bewaard worden. Als het 
dan gaat om diezelfde authenticiteit langs 
de binnenkant, is het allemaal niet meer 
zo belangrijk. We vermelden nog even in 
de marge dat men voor het verkopen van 
Zandhovens erfgoed kiest voor een vei-
linghuis dat met Zandhoven geen binding 
heeft. We maken ons gemeentebestuur er 
attent op dat een van de grootste online 
veilinghuizen geleid wordt door een ras-
echte Zandhovense ondernemer. CD&V 
staat zo ‘midden de mensen’ dat ze dit 
blijkbaar niet weten.

Pieter Helsen
Gemeenteraadslid -  
voorzitter N-VA Zandhoven

Geen  
verkiezingsstunts 
aub!

N-VA Zandhoven heeft met veel 
aandacht de informatieverga-
deringen over het masterplan 
Zandhoven gevolgd. We vinden 
het vooral positief dat er veel 
bewoners van onze gemeente 
aanwezig waren en ook nu nog 
hun ideeën meegeven. En blijf dat 
ook doen, alstublieft!

Er zitten heel wat goede elemen-
ten in het ontwerp. We vinden 
dan ook dat alle deelgemeenten 
evenwaardig bedeeld moeten 
worden bij de uitvoering. We 
zien er op toe dat de bedragen 
die de studie gekost heeft geen 
verkiezingsstunt over 20 jaar 
zullen blijken. 

We beseffen dat dit een toe-
komstvisie is, maar we moeten 
hier al vanaf morgen rekening 
mee houden. N-VA Zandhoven 
wil op redelijke termijn concrete 
plannen en budgetten zien voor 
alle deelgemeenten. 

Ook dan zullen wij meewerken 
aan een beter Zandhoven.

N-VA doet het goedkoper!
Als je een beleid wil uitwerken moet je weten waar je aan begint en beschik je liefst ook 
over wetenschappelijke cijfers van je gemeente en haar bewoners.

In het gemeenteblad van november 2016 
schreef de voorzitter van het OCMW 
(CD&V) over het bezoek van Bpost bij de 
79-plussers in onze gemeente. Door dit be-
zoek zijn er 90 ouderen die verder geholpen 
worden met info over de bestaande diensten 
en premies. Kostprijs: 6 050 euro.

De N-VA stelde in de OCMW-raad meerde-
re malen voor om een behoefteonderzoek 
via de Vrije Universiteit Brussel (VUB) bij 

alle ouderen in Zandhoven te doen, waarbij 
we een 400-tal personen zouden 
bereiken. Kostprijs: 4 000 euro. 
Het voorstel van de N-VA is dus 30 
procent goedkoper en bereikt 
veel meer mensen, maar 
werd weggestemd wegens ‘te 
duur!’

 Joris Peeraer
OCMW-raadslid

 Pieter Helsen
Gemeenteraadslid 
en voorzitter
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Huisje Regina
N-VA Zandhoven vroeg aan Vlaams minister-president Geert Bourgeois, bevoegd voor Onroerend Erfgoed, 
naar de stand van zaken in het dossier Huisje Regina. We kregen te horen dat de effectieve uitbetaling van 
de subsidies nog zeker vijf jaar op zich laat wachten. 
Wat wel opviel was dat het renovatiedossier niet als hoogdringend bij het Agentschap Onroerend Erfgoed is aangemeld. Wat toch wel 
frappant is gezien de staat waarin het huisje zich bevindt. Er bestaat nochtans wel de mogelijkheid om een aanvraag in te dienen om 
in aanmerking te komen voor vervroegde toekenning en uitbetaling. Jammer dat het CD&V-bestuur het nut hier niet van inzag!

Hoe staat het met uw halte?
Tijdens de gemeenteraadszitting van februari stelde de N-VA voor 
om meer bushokjes te voorzien op het pas heraangelegde gedeelte 
van de N14,  ter hoogte van Il Forno en Top Interieur. 
N-VA Zandhoven is voorstander 
om meer gebruik te maken van het 
openbaar vervoer. Dat moet dan ook  
voldoende kwalitatief zijn. 

De ganse gemeenteraad ging akkoord 
om het schepencollege de opdracht te 
geven dit te bekijken samen met 

De Lijn. Zo hoeft u binnenkort niet 
meer in regen en wind te wachten op 
uw bus. 

Heeft u opmerkingen over de bushalte 
bij u in de buurt? Laat het ons weten!

 Bart Van den Bergh
gemeenteraadslid

 Conny Van den Heuvel
gemeenteraadslid

Wist je dat ...

• ... we op de avondmarkt van Zandhoven 150 rozen en 250 
ballonnen uitdeelden? Meer dan 200 mensen vulden onze 
enquête in. We gaan aan de slag met deze resultaten!
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Tijdens de gemeenteraad van januari stemde de N-VA 
tegen het nieuwe wegtracé van de gemeentewegen na de 
herinrichting van de N14. 

Er waren volgens de bevoegde schepen 11 bezwaarschriften 
binnengekomen maar die waren volgens hem niet gerelateerd aan onze 
gemeentewegen. Wij vonden dat alle bezwaren ter inzage moesten 
liggen. Ook de N-VA diende een bezwaarschrift in om de aansluiting 
van de Zagerijstraat met de N14 beter en veiliger te maken voor fietsers. 
Over het fietspad ter hoogte van de Zagerijstraat passeren dagelijks 
meer dan 600 vrachtwagens. Ons voorstel om een oplossing te komen 
toelichten werd afgewezen door het schepencollege.

Bart Van den Bergh
Gemeenteraadslid

+600 vrachtwagens 
per dag!

Samen nadenken 
over snelheid
Na veel aandringen door 
de N-VA in de gemeente-
raad heeft voor het eerst in 
deze bestuursperiode een 
reflectiemoment (‘commis-
sie’) plaatsgevonden over 
de partijgrenzen heen rond 
‘snelheidsbeperkingen op de 
wegen’ binnen onze gemeen-
te. Wij ervaarden dit als zeer 
positief en voor herhaling 
vatbaar!

Even voorstellen: Monique Suls
Als bestuurslid van N-VA Zandhoven wil ik me graag aan u voorstellen. 

Ik ben 54 jaar geleden geboren en getogen in Merksem en Deur-
ne. Mijn twee kinderen hebben ondertussen al het ouderlijk nest 
verlaten. In 2013 verhuisde ik naar het landelijke Pulderbos. Zo 
keer ik eigenlijk toevallig terug naar de wortels van mijn vader 
zaliger en zijn familie. Mocht u een ‘Sulske’ kennen, dan is de 
kans groot dat hij of zij op een bepaalde manier verwant is aan 
mijn familie langs vaders’ zijde. 

Ruim 15 jaar geleden werd mijn interesse in politiek aange-
wakkerd. Vrij snel kon ik mij vinden in de standpunten van de 
N-VA. De N-VA is rationeel, durft de zaken te benoemen, is prag-
matisch en vraagt van elke medemens een positieve bijdrage aan 
onze maatschappij met respect voor onze normen en waarden. 
Mede door mijn jarenlange professionele activiteit als HR-speci-
alist gaat mijn interesse vooral uit naar economie, werken, on-
dernemen en sociale zekerheid. Welvaart komt niet vanzelf, het 
is geen verworven recht. Er moet gewerkt, geïnvesteerd en onder-
nomen worden! 

Staan roepen vanaf de zijlijn is niet mijn ding. Ik ben een doorzet-
ter met een hands-on-mentaliteit. En dus voerde ik de daad bij het 
woord en sloot mij in 2013 aan bij N-VA Zandhoven. 
Met een kritische blik wil ik een positieve bijdrage leveren aan de 
werking van N-VA Zandhoven. Het beleid van Groot-Zandhoven 
heeft immers nood aan de kracht van Verandering! 

“Staan roepen vanaf 
de zijlijn is niet mijn 
ding.” 
Monique Suls
bestuurslid PWA (plaatselijke 
werkgelegenheidsagentschap) en 
bestuurslid N-VA Zandhoven



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

Meer slagkracht voor Inspectiediensten Dierenwelzijn
Ben Weyts investeerde daarnaast fors in extra mankracht voor de 
dienst Dierenwelzijn. Zo kan Vlaanderen nog kordater optreden tegen 
dierenbeulen. Een echte dierenpolitie is daarmee niet veraf meer.

“We moeten echt laten zien dat dierenmishandeling niet meer wordt 
getolereerd in Vlaanderen”, vindt de minister. “En de ambitie van deze 
Vlaamse Regering eindigt niet bij een hoger aantal boetes en sancties 
tegen dierenleed. Op vlak van dierenwelzijn moet Vlaanderen aan- 
knopen bij de Europese koplopers.”

Onverdoofd slachten verboden vanaf 2019
“Kort na mijn aantreden als minister maakte ik al duidelijk dat het 
onverdoofd slachten op tijdelijke slachtvloeren zou worden verboden”, 
vertelt minister Weyts. “Deze lente bereikte ik een akkoord over een 
totaalverbod op onverdoofd slachten. Ook in slachthuizen.”

Vanaf 1 januari 2019 komt er een einde aan deze (momenteel nog 
massaal gangbare) praktijk in de slachthuizen. “Ik hoop dat er heel 
brede steun komt voor deze hervorming, ook van de oppositiepartijen”, 
zegt Ben Weyts.

“Vlaanderen neemt het voortouw 
voor meer dierenwelzijn. Daarop 
mogen we allemaal trots zijn.” 

Minister Ben Weyts strijdt tegen dierenleed
Sinds Ben Weyts in 2014 aantrad als eerste Vlaamse dierenminister, staat het thema dierenwelzijn echt op de kaart.  
De minister voert beleid voor álle beestjes, van gezelschapsdieren over landbouwhuisdieren tot exotische dieren en 
proefdieren. Met resultaat. Zo kwam er dit jaar een historische doorbraak in het dossier over onverdoofd slachten.

Foto: Anne Deknock


